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Abstract (en)
[origin: KR20180087861A] Disclosed is a warp knitting machine which includes a first knitting tool assembly (1) having a plurality of first knitting
tools (2) capable of being operated in the same method, and a second knitting tool assembly (8). The first knitting tool assembly (1) and the second
knitting tool assembly (8) can be operated with respect to each other during a stitch formation cycle. An objective of the present invention is to
provide a warp knitting machine with high productivity. To this end, the knitting tools (2) are supported on at least a part of the second knitting tool
assembly (8) during the stitch formation cycle.

Abstract (de)
Es wird eine Kettenwirkmaschine angegeben mit einer ersten Wirkwerkzeuganordnung (1), die eine Vielzahl von gleichartig bewegbaren ersten
Wirkwerkzeugen (2) aufweist, und einer zweiten Wirkwerkzeuganordnung (8), wobei die ersten Wirkwerkzeuganordnung (1) und die zweite
Wirkwerkzeuganordnung (8) während eines Maschenbildungszyklus relativ zueinander bewegbar sind. Man möchte eine Kettenwirkmaschine mit
einer hohen Produktivität bereitstellen können. Hierzu ist vorgesehen, dass sich zumindest in einem Teil des Maschenbildungszyklus die ersten
Wirkwerkzeuge (2) an der zweiten Wirkwerkzeuganordnung (8) abstützen.
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